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INSTRUCTION MANUAL
Graphics and drawings in this manual are solely for illustration purposes and are subject to variations from 
actual product .
Read all instructions carefully before using the appliance for the first time.
Keep this manual for future reference.

COMPONENTS
A.  Lid
B. Jar

Power baseC. 
D. Shaft
E. Frothing whisk
F. Mode button

H. Warm and thick foam
G. Start/stop button

I. Warm and thin foam
J. Only warming
K. Only frothing

SAFETY ADVICE

      

CNT

EN

 

 

Read the following instruction carefully before using machine for the first time.

• This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with 
reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if 
they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe 
way and understand the hazards involved.

• Children shall not play with the appliance.
• Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 8 years.
• Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
• The appliance can only be connected to a power supply which voltage and frequency 

comply with the specifications on the rating plate.
• If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or 

similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
• The appliance must not be left unattended while it is connected to the supply mains.
• Do not immerse cord, plug, base or jar in water or any other liquid to avoid a fire, electric 

shock or personal injury.
• Do not place on or near a hot gas, electrical burner or in a heated oven.
• Do not let the electrical cord hang over the edge of a table or touch hot surfaces.
• Do not operate the appliance when the jar is empty as this may cause overheating.
• Do not fill milk above the indicated liquid level scale to avoid spillage.
• The appliance must be used and rested on a flat, stable surface.
• Be careful when moving an appliance containing hot milk.
• Always cover the lid during operation to avoid splashing or scalding.
• Use the match base to heat the milk otherwise may cause fire, electric shock or injury.
• Warning! There may be residual heat after use on base or jar surface. Do not touch hot 

surfaces after use. Use the handle.
• Unplug from the outlet when not in use and before cleaning. Allow to cool down before 

putting on or taking off parts, and before cleaning the appliance.
• Do not use the appliance other than intended use, which may cause potential injury.
• The appliance is only to be used with the stand provided.
• This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:

 – staff kitchen areas in shops, offices and other working environments;
 – farm houses;
 – by clients in hotels, motels and other residential type environments;
 – bed and breakfast type environments.

• Surfaces are liable to get hot during use.
• Power consumption in off mode：0.3W
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CLEANING AND CARE
1. 

 

OPERATION

 2.

3.

1. Place the appliance on a flat surface, then open the lid, insert the frothing whisk onto the shaft on the 
bottom of jar.

 2. Fill the jar with milk according to the indicated liquid level scale.
NOTE: Please use whole & cold milk (5-10℃).

To avoid any spilling, the max quantity of heating function is 300ml and of frothing function is 150ml. The 
min quantity is 75ml.

3.

The working cycle is about 2 minutes. When the appliance has stopped operation, take out the jar and 
open the lid, pour out the milk to enjoy it.

6.

Disconnect the power cord and cool down the jar. Take off and clean all parts according to the section  
“CLEANING AND CARE”. 

9.

Pressing the Start/stop button once can stop the operation whenever you need.8.

It’s recommended that minimum 3 minutes rest time should be maintained between two 
continuous cycles.If the appliance works for 5 cycles continuously, it will enter self-protection state 
automatically. The four indicators will flash and the buttons will be unactivated. After the rest of about 5 
minutes, the appliance will enter standby state and you can continue to operate the appliance.

7.

Press [Mode] to toggle and select the function, light indicator on the selected function will flash , then 
press [Start/stop] button once to start the working cycle.

5.

NOTE: Make sure the lid is covered to avoid any splashing.
Cover the lid, put the whole Jar into the power base and connect the plug into a power outlet.4.

NOTE: Do not connect the product from the mains outlet before removing packing materials.

Only Before First Use: Using your appliance, remove and discard all packing material, bags, or tags 
attached to the machine.

NOTE: Always cool down the appliance before cleaning after operation and disconnect the 
appliance from the power outlet.

Wash lid and frothing whisk with water and mild detergent, rinse thoroughly and dry.

NOTE: Never wash any parts in the dishwasher, and do not immerse the jar or power base in water.
NOTE: Do not use chemical, steel, wooden or abrasive cleaners to clean the outside of the appliance 
to prevent the gloss loss.

Wash the inner of jar with a mild detergent and wipe clean with a soft damp cloth and wipe the shell of 
jar with a soft damp cloth. Do not rinse the housing under the tap water/do not wash the housing. 

NOTE: When the appliance enters standby mode with no indicator light up, just press [Mode] button
to activate the operation. 
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ENVIRONMENTAL CONCERNS

Recycle materials with the symbol          . Put the packaging in relevant containers to recycle it. Help 
protect the environment and human health by recycling waste of electrical and electronic appliances.
 

Do not dispose appliances marked  with the symbol          with the household waste. Return the product to 
your local recycling facility or contact your municipal office. 

Problem Possible Cause

Four indicators blink at the 
same time for 5 minutes  

Thick foam, thin foam, hot 
milk function indicators blink 
at the same time for 1 minute

Thin foam, hot milk function 
indicator lights blink at the 
same time

The milk overflows from the 
rim of the cup after foaming

The machine is not working 
properly

When the product works 
for 5 consecutive times, the 
light blinks

Dry burning alarm, no milk 
in the cup or too little milk

NTC exception (short circuit 
or open circuit)

Did not follow the instruction, 
putting too much milk in the 
cup

Machine damage

Solution

The machine will return to normal 
after power failure and restart  

Make sure the cup is filled with 
the rated amount of milk

Send the machine to the 
service center for repair

According to the instructions of 
each function, put the 
corresponding scale capacity 
of milk

Send the machine to the service 
center for repair

TROUBLESHOOTING

No indicator blink The appliance enters standby
mode with no indicator light up

Press [Mode] button to activate the
operation 
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Can't produce rich creamy
foam

Milk with less fat and more
protein will create a light, airy
foam;
Some plant-based milks are
too watery to create the best
result;
Milk containing other fruit
ingredients frothing effect is
poor.

Use whole & cold milk (5-10°C)



說明手冊
本手冊中的圖形和繪圖僅供說明之用，可能與實際產品有所差異。
首次使用本設備之前，請詳閱所有說明。
妥善保管本手冊以備未來參考。

組件
A. 頂蓋
B. 牛奶壺
C. 電源底座
D. 攪拌軸
E. 起泡攪拌器
F. 模式按鈕

安全建議
首次使用本機器之前，請詳閱下列說明。
• 本電器可由 8 歲及以上的兒童使用。患有體能、感官或智力減退，或缺乏經驗和知識的人士，

如有人在場監管或獲得指示如何安全使用本產品，且瞭解有關風險，便可使用本產品。
• 應監督兒童，確保他們不會將本電器當成玩具。
• 請將本設備及其電線置於 8 歲以下兒童無法伸手可及之處。
• 除非在有人監督的情況下，否則不應由兒童清潔和保養本機。
• 本設備只能連接電壓和頻率符合產品標籤規定的電源。
• 若電源線損壞，必須由製造商或授權服務代理商或具備類似資格的人員更換，以避免造成危險。
• 本設備與供電電源連接時，不得無人看管。
• 請勿將電線、插頭、電源底座或牛奶壺浸入水中或任何其他液體中，以免引起火災、觸電或人身

傷害。
• 請勿放在或靠近高溫的瓦斯爐、電爐或加熱的烤箱中。
• 請勿讓電線懸掛在桌緣或接觸滾燙的表面。
• 請勿在牛奶壺內無任何內容液體的情況下操作設備，因為這可能會導致過熱。
• 請勿注入高於指示液位刻度的牛奶，以免溢出。
• 設備必須在平坦、穩固的表面上使用和安放。
• 移動內含高溫牛奶的設備時務必小心。
• 在運作期間務必蓋上頂蓋，以免內容液體飛濺或燙傷。
• 請使用本產品搭配的電源底座加熱牛奶，否則可能導致火災、觸電或人身傷害。
• 警告! 使用後，電源底座或牛奶壺表面可能會有餘熱。請勿在使用過後觸碰高溫表面。請使用握把。
• 不使用時和清潔前，請從插座上拔下插頭。在裝上或取下零件之前，以及在清潔設備之前，請先

讓設備冷卻。
• 請勿將本設備用於其他用途，以免造成潛在傷害。
• 本設備僅限搭配隨附的電源底座使用。
• 本設備適用於家庭及類似環境，例如：
 – 商店、辦公室和其他工作環境中的員工廚房區；
 – 農舍；
 – 飯店、汽車旅館和其他住宅類型環境的客戶；
 – 民宿。
• 使用時表面容易發熱。
• 關機狀態功耗：0.3W

G. 啟動/停止按鈕
H. 豐厚熱奶泡
I. 細緻熱奶泡
J. 加熱牛奶
K. 綿密冷奶泡
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清潔和保養
1. 首次使用前：請撕下並丟棄所有包裝材料、外袋或貼在機器上的標籤。
 備註：在移除包裝材料之前，請勿將本產品連接至電源插座。

2. 用清水和中性洗潔劑清洗頂蓋及起泡攪拌器，徹底沖洗乾淨。
 備註：每次使用完畢，請務必先讓產品冷卻，再進行清潔，並將產品插頭從電源插座上拔下。

3. 用中性清潔劑清洗牛奶壺內部，然後用柔軟的濕布擦拭乾淨，再用柔軟的濕布擦拭牛奶壺外殼。
 請勿在水龍頭下沖洗外殼/請勿清洗外殼。
 備註：請勿以洗碗機清洗牛奶壺與任何零件，也不要將牛奶壺或電源底座浸入水中。
 備註：請勿使用化學清潔劑、鋼製、木製或研磨性的清潔用具清潔機器外殼，以免失去光澤。

開始使用
1. 將本產品放置在平坦的表面上，然後打開頂蓋，將起泡攪拌器插入牛奶壺底部的攪拌軸上。

2. 根據指示的液面刻度將牛奶倒入牛奶壺中。
 備註：請使用低溫的牛奶 (5-10℃)。

3. 為避免任何溢出，加熱牛奶功能的最大容量為 300mL，奶泡功能的最大容量為 150mL。最低容量為 75mL。

4. 蓋上頂蓋。將整個牛奶壺放置在電源底座上並將插頭插入電源插座。
 備註：確定頂蓋蓋上，以免發生噴濺。

5. 按下 [模式] 切換並選擇功能，選取功能的指示燈將閃爍，然後按一下 [啟動/停止] 按鈕開始運作。
 備註：當產品進入待機模式且指示燈未亮起時，只需按下 [模式] 按鈕即可啟動操作。

6. 運作時間約 2 分鐘。當產品停止運作後，取出牛奶壺並打開頂蓋，倒出牛奶即可享用。

7. 建議在兩次連續運作之間至少保持 3 分鐘的休息時間。如果本產品連續運作 5 次，將會自動進入自我保護狀態。
四個指示燈將會閃爍，而按鈕將無法啟動。休息約 5 分鐘後，產品會進入待機狀態，而您將能繼續操作產品。

8. 只要按一次啟動/停止按鈕，就可以隨時停止操作。

9. 拔下電源線，並讓牛奶壺冷卻。請根據「清潔和保養」段落的說明，取下並清潔所有零件。
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問題

 

無指示燈閃爍

故障排除

環境關懷

回收有標誌            的材料。請將包裝材料放到適當的容器中予以回收。回收電子和電氣器具廢棄物有利於保護環境
及人類健康。

請勿將有標記             的器具與家用廢棄物一同處理。 請將產品送至當地回收廠或聯絡市政府辦公室。

伊萊克斯(Electrolux) 保留更改產品、資訊和規格的權利，恕不另行通知。

有鑒於世界各國對綠色環保意識的重視，伊萊克斯依循RoHS「危害性限制物質指令」誠實標示產品化學物質含量，
關於本產品的RoHS聲明書，請上伊萊克斯官網 →「支援服務」→「RoHS聲明書」，依產品類別及型號檢索。 
https://www.electrolux.com.tw/support/rohs/#/
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可能成因 解決辦法

產品進入待機模式，且指示燈沒
有亮起 按下 [模式] 按鈕可啟動操作

四個指示燈同時閃爍 5 分鐘 當產品連續運作 5 次後，指示燈
將閃爍

拔下電源線再插入插座，重新啟動
後即可正常使用

豐厚熱奶泡、細緻熱奶泡、加熱
牛奶功能指示燈同時閃爍 1 分鐘

空燒警示，牛奶壺中沒有牛奶或
牛奶太少 確保牛奶壺中裝入建議的容量

細緻熱奶泡、加熱牛奶功能指示
燈同時閃爍 NTC溫度感測組件短路或斷開 將機器送往維修中心進行維修

牛奶起泡後溢出杯緣 沒有依照指示，在牛奶壺中裝入
太多牛奶

請根據各功能的說明，裝入相應
建議容量的牛奶。

機器未正常運作 機器受損 將機器送往維修中心進行維修

製作出來的奶泡不夠濃郁且
不綿密

牛奶脂肪含量較少且具有較高的
蛋白質，導致奶泡量偏少且不夠
細緻;
有些植物奶含水量偏高以致無法
產出最佳效果;
牛奶本身含有水果等食材，影響
奶泡打發。

建議使用冷藏全脂牛奶 (5-10℃)
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